
PROTOKOLL nr 6 vid sammanträde den 6/5/57
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Norén, Eckerbrant, Lövdahl 
och Liliequist. FÖRHINDRAD: Rinman.

§ 39.
Från årsmötet den 4/5/57 i boxningssektionen lämnade Norén rapport, 

innebärande följande styrelseval: Ordf.: B. Modigh, sekr.: K. Hammargren, 
kassör: K.G. Boström, vice ordf.: Gerh. Carlsson, ledamot: Å. Starck.

§ 40.
Med anledning av tidigare diskussion om ishockeysektionens förflytt

ning från Johanneshov till Stadion beslöts att Dunér snarast upptar för
handlingar med Tage Ericson för erhållande av mera konkreta förslag vad 
denne kan erbjuda i fråga om lokaler etc.

I anslutning härtill betonades vikten av att snarast hålla samman
träde med fotbolls- och ishockeystyrelserna om bl.a. ungdomsarbetet 
och tillsammans med vissa bandyintressenter även diskutera styrelsekan
didater och en ev. insortering av bandyn inom fotbollssektionen.

§ 41.
En framställning från Supporterklubben med vissa önskemål för ett 

planerat framträdande av representanter för olika DIF-sektioner i Kungs
trädgården den 4/6/57 (motsvarande framträdanden på tidigare datum av 
AIK och Hammarby) hänsköts till Norén för ytterligare undersökning. Ett 
tillstånd ges endast under förutsättning att garanti lämnas för värdiga 
former. Som ett led i det strävandet beslöts redan nu avslå framställ
ningen, att kvällens konferencier skulle få framträda i Djurgårdsdräkt.

§ 42.
Rapporterades att Djurgårdens orienterare placerat sig på 100:e 

platsen bland 107 fullföljande lag i 10-mila—orienteringen den 4/5 maj 
och noterades att sektionsordföranden Hammar löpt första sträckan. Utan 
direkt samband härmed ventilerades åter frågan om ordförandeskifte i 
sektionsstyrelsen.

§ 43.
Redogjorde Norén för styrelsevalet den 29/4/57 inom den nyinstiftade 

konståkningssektionen. Valet blev i enlighet med tidigare preliminärt 
förslag.

§ 44.
Diskuterades möjligheten att ge ett kommande ÖS-sammanträde en mera 

vårlig prägel i form av en trivsammare och sportigare form än styrelse
lokalen på Stadion kan bjuda. Uppdrogs åt Eckerbrant och Liliequist att 
ordna det rent sportsliga och Norén det lekamliga, allt förslagsvis för
lagt till Gröna Lund den 20/5/57.


